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VII Sesja Rady Powiatu Wrocławskiego VII kadencji 

 

Protokół z dnia 20 grudnia 2024 roku 

 

Nr  VII/24 

 

VII Sesja Rady Powiatu Wrocławskiego miała miejsce w siedzibie Starostwa Powiato-

wego we Wrocławiu, przy ul. Kościuszki 131, w Sali Sesyjnej nr 118. Zgodnie z listą obecności 

(zał. nr 1 do niniejszego protokołu) wzięło w niej udział 28 Radnych. Nieobecna była Pani 

Radna Maria Wilk. 
 

Na wstępie, stosownie do przepisów ustawy z dnia 19 lipca 2019 r. o zapewnieniu 

dostępności osobom ze szczególnymi potrzebami (Dz.U. z 2024 r., poz. 1411) oraz ustawy 

z dnia 4 kwietnia 2019 r. o dostępności cyfrowej stron internetowych i aplikacji mobilnych 

podmiotów publicznych (Dz. U. z 2023 r., poz. 1440), Przewodniczący Rady Pan Andrzej 

Jamrozik opisał w formie audiodeskrypcji miejsce, uczestników i tryb VII Sesji oraz 

poinformował, że dla osób z dysfunkcjami słuchu zostaną dodane napisy do nagrania z Sesji 

zamieszczonego na stronie internetowej Powiatu Wrocławskiego. 

 

Punkt 1. Otwarcie Sesji. 

 

O godz. 10:11 Przewodniczący Rady Powiatu Wrocławskiego sprawdził kworum, stwierdził 

prawomocność obrad i otworzył Sesję. Następnie powitał Radnych, Zarząd Powiatu 

Wrocławskiego, Panią Skarbnik, Panią Sekretarz, Dyrektorów Wydziałów Starostwa 

i jednostek organizacyjnych oraz zgromadzonych Gości.  

 

Pan Przewodniczący szczególnie powitał Przedstawicieli Związku Harcerstwa Polskiego, 

którzy przynieśli na dzisiejszą Sesję symboliczne Betlejemskie Światło Pokoju. Jest to 

międzynarodowa inicjatywa niosąca nadzieję i braterstwo.  

 

Głos zabrał Przedstawiciel Związku Harcerstwa Polskiego, który skierował do Rady Powiatu 

słowa przybliżające ideę i symbolikę Betlejemskiego Światła Pokoju, składając przy tym 

życzenia z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia. 

 

W tym miejscu nastąpiło symboliczne przekazanie Betlejemskiego Światła Pokoju. 

 

Przewodniczący poinformował, że na stolikach przed Radnymi zostały ustawione lampiony, 

po Sesji będzie możliwość zabrania Betlejemskiego Światła Pokoju ze sobą. 

                  

Punkt 2. Przedstawienie porządku VII Sesji Rady Powiatu Wrocławskiego. 

 

Wraz z przesłanym zawiadomieniem, Radni otrzymali porządek VII Sesji: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przedstawienie porządku VII Sesji Rady Powiatu Wrocławskiego. 

3. Przyjęcie protokołów V i VI Sesji Rady Powiatu Wrocławskiego. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady oraz Zarządu Powiatu Wrocławskiego.  

5. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Wrocławskiego (na lata 2024-2028). 
6. Uchwała w sprawie zmian budżetu Powiatu Wrocławskiego na rok 2024. 
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7. Uchwała w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku bu-

dżetowego 2024. 
8. Uchwała w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wrocławskiego 

(na lata 2025– 2039). 

9. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wrocławskiego na rok 2025. 

10. Uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłat na rok 2025 za usunięcie i przechowywanie 

pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia 

od usunięcia pojazdu. 
11. Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Powiatem Wrocławskim a Powiatem 

Średzkim w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 
12. Uchwała w sprawie przyjęcia "Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz 

Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli Powiatu Wrocławskiego na lata 2025 - 

2029". 
13. Uchwała zmieniająca uchwałę Nr XXXVI/425/24 Rady Powiatu Wrocławskiego z dnia 

27 marca 2024 r. określającą zadania i wysokości środków Państwowego Funduszu Reha-

bilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych dla Powiatu Wrocławskiego na realiza-

cję zadań w ramach rehabilitacji zawodowej i społecznej w roku 2024. 
14. Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Wrocław-

skiego na rok 2025. 

15. Uchwała w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu Wrocławskiego 

na rok 2025. 
16. Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Wrocławskiego na rok 2025. 

17. Interpelacje i zapytania Radnych. 

18. Wnioski i oświadczenia. 

19. Zamknięcie VII  Sesji Rady Powiatu Wrocławskiego.  

 

Pan Wicestarosta Marcin Korytko złożył wniosek o rozszerzenie porządku Sesji o: „Uchwałę 

zmieniającą uchwałę w sprawie przekazania Wójtowi Gminy Długołęka zadania zarządzania 

odcinkami publicznych dróg powiatowych nr 1918D i 1920D (m. Kiełczów) oraz drogi powia-

towej - dawnej drogi wojewódzkiej nr 440 (m. Borowa) w zakresie pełnienia funkcji inwestora” 

– jako punkt 13.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Pana Wicestarosty o rozszerzenie porządku 

obrad o punkt: „Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przekazania Wójtowi Gminy Długo-

łęka zadania zarządzania odcinkami publicznych dróg powiatowych nr 1918D i 1920D (m. 

Kiełczów) oraz drogi powiatowej - dawnej drogi wojewódzkiej nr 440 (m. Borowa) w zakresie 

pełnienia funkcji inwestora” – jako punkt 13 – kolejne punkty ulegną przesunięciu. 

Wyniki głosowania 
ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (27) 

Wiktor Adamek, Beata Błońska, Włodzimierz Chlebosz, Anna Chmielewska, Piotr Chmurzyń-

ski, Andrzej Dulski, Sławomir Hryniewicz, Julita Ignatowicz, Andrzej Jamrozik, Mariusz Ko-

nopka, Antoni Kopeć, Marcin Korytko, Barbara Kosterska, Wojciech Kozak, Andrzej Kozdro-

wicki, Arkadiusz Krzyżanowski, Hieronim Kuryś, Piotr Łysiak, Tomasz Maliga, Tomasz Osta-

szewski, Edyta Ostrowska, Ryszard Pacholik, Roman Potocki, Agata Roman, Andrzej Szawan, 

Grzegorz Waksmundzki, Wiesław Zając 
BRAK GŁOSU (1) 

Marek Harasny 

NIEOBECNI (1) 
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Maria Wilk 

 

Więcej wniosków o zmianę porządku obrad nie wniesiono. 

 

Rada Powiatu obradowała według zmienionego porządku obrad: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przedstawienie porządku VII Sesji Rady Powiatu Wrocławskiego. 

3. Przyjęcie protokołów V i VI Sesji Rady Powiatu Wrocławskiego. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady oraz Zarządu Powiatu Wrocławskiego.  

5. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finan-

sowej Powiatu Wrocławskiego (na lata 2024-2028). 
6. Uchwała w sprawie zmian budżetu Powiatu Wrocławskiego na rok 2024. 

7. Uchwała w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2024. 

8. Uchwała w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wrocław-

skiego (na lata 2025– 2039). 

9. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wrocławskiego na rok 2025. 

10. Uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłat na rok 2025 za usunięcie i przechowy-

wanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku od-

stąpienia od usunięcia pojazdu. 

11. Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Powiatem Wrocławskim a Po-

wiatem Średzkim w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

12. Uchwała w sprawie przyjęcia "Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości 

oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli Powiatu Wrocławskiego na 

lata 2025 - 2029". 

13. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przekazania Wójtowi Gminy Długołęka za-

dania zarządzania odcinkami publicznych dróg powiatowych nr 1918D i 1920D (m. 

Kiełczów) oraz drogi powiatowej - dawnej drogi wojewódzkiej nr 440 (m. Borowa) w 

zakresie pełnienia funkcji inwestora. 

14. Uchwała zmieniająca uchwałę Nr XXXVI/425/24 Rady Powiatu Wrocławskiego z dnia 

27 marca 2024 r. określającą zadania i wysokości środków Państwowego Funduszu Re-

habilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych dla Powiatu Wrocławskiego na 

realizację zadań w ramach rehabilitacji zawodowej i społecznej w roku 2024. 
15. Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Wrocław-

skiego na rok 2025. 

16. Uchwała w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu Wrocław-

skiego na rok 2025. 

17. Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Wrocławskiego na rok 2025. 

18. Interpelacje i zapytania Radnych. 

19. Wnioski i oświadczenia. 

20. Zamknięcie VII  Sesji Rady Powiatu Wrocławskiego.  

 

Punkt 3. Przyjęcie protokołów V i VI Sesji Rady Powiatu Wrocławskiego. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z V Sesji Rady Powiatu Wrocławskiego 

z dnia 30 października 2024 r. i protokół z VI Sesji Rady Powiatu Wrocławskiego z dnia 5 

grudnia  2024 r. zostały sporządzone i zamieszczone wraz z materiałami sesyjnymi w systemie 

eSesja w dniu 10 grudnia 2024 r. oraz wyłożone do wglądu w Biurze Rady. Do dnia 19 grudnia 

2024 r. nie wniesiono w formie pisemnej jako załączników do protokołów poprawek ani 

uzupełnień.  
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Przewodniczący stwierdził zatem przyjęcie protokołów z V i VI Sesji Rady Powiatu 

Wrocławskiego na podstawie § 22 ust.7 Statutu Powiatu Wrocławskiego. 

 

Punkt 4. Informacje Przewodniczącego Rady oraz Zarządu Powiatu Wrocławskiego. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił informacje związane z pracą i funkcjonowaniem Rady 

Powiatu Wrocławskiego. 

 

Następnie Pan Starosta Włodzimierz Chlebosz przedstawił sprawozdanie z działalności 

Zarządu Powiatu Wrocławskiego w okresie międzysesyjnym. 

 

Punkt 5. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Wrocławskiego (na lata 2024-2028). 
 

Przewodniczący poinformował, że w dniu 18 grudnia 2024 r. Zarząd Powiatu Wrocławskiego 

przedłożył autopoprawki do projektów Uchwał:  

-  w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Wrocławskiego, 

- w sprawie zmian budżetu Powiatu Wrocławskiego na rok 2024, 

- w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

2024. 

 Autopoprawki zostały dołączone do materiałów sesyjnych. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką Zarządu przedstawiła Pani Małgorzata Dreiseitel - 

Cieślik - Skarbnik Powiatu Wrocławskiego.   

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Mienia - Pan Mariusz Konopka przedstawił pozytywną 

opinię Komisji na temat przedłożonego projektu uchwały wraz z autopoprawką oraz pozytywną 

opinię na temat projektów uchwał wraz z autopoprawkami z punktów 6 i 7 porządku obrad. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie Uchwały. 

Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Wrocławskiego (na lata 2024-2028) wraz z autopoprawką została podjęta jednogło-

śnie. 
Wyniki głosowania 

ZA: 28, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (28) 

Wiktor Adamek, Beata Błońska, Włodzimierz Chlebosz, Anna Chmielewska, Piotr Chmurzyń-

ski, Andrzej Dulski, Marek Harasny, Sławomir Hryniewicz, Julita Ignatowicz, Andrzej Jamro-

zik, Mariusz Konopka, Antoni Kopeć, Marcin Korytko, Barbara Kosterska, Wojciech Kozak, 

Andrzej Kozdrowicki, Arkadiusz Krzyżanowski, Hieronim Kuryś, Piotr Łysiak, Tomasz Ma-

liga, Tomasz Ostaszewski, Edyta Ostrowska, Ryszard Pacholik, Roman Potocki, Agata Roman, 

Andrzej Szawan, Grzegorz Waksmundzki, Wiesław Zając 

NIEOBECNI (1) 

Maria Wilk 

 

Punkt 6. Uchwała w sprawie zmian budżetu Powiatu Wrocławskiego na rok 2024. 
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Projekt uchwały wraz z autopoprawką omówiła Pani Małgorzata Dreiseitel - Cieślik - Skarbnik 

Powiatu Wrocławskiego.   

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie Uchwały. 

Uchwała w sprawie zmian budżetu Powiatu Wrocławskiego na rok 2024 wraz z autopoprawką 

została podjęta jednogłośnie. 

Wyniki głosowania 
ZA: 28, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (28) 

Wiktor Adamek, Beata Błońska, Włodzimierz Chlebosz, Anna Chmielewska, Piotr Chmurzyń-

ski, Andrzej Dulski, Marek Harasny, Sławomir Hryniewicz, Julita Ignatowicz, Andrzej Jamro-

zik, Mariusz Konopka, Antoni Kopeć, Marcin Korytko, Barbara Kosterska, Wojciech Kozak, 

Andrzej Kozdrowicki, Arkadiusz Krzyżanowski, Hieronim Kuryś, Piotr Łysiak, Tomasz Ma-

liga, Tomasz Ostaszewski, Edyta Ostrowska, Ryszard Pacholik, Roman Potocki, Agata Roman, 

Andrzej Szawan, Grzegorz Waksmundzki, Wiesław Zając 
NIEOBECNI (1) 

Maria Wilk 

 

Punkt 7. Uchwała w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2024. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawkami zreferowała Pani Małgorzata Dreiseitel - Cieślik - 

Skarbnik Powiatu Wrocławskiego.   

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie Uchwały. 

Uchwała w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżeto-

wego 2024 wraz z autopoprawkami została podjęta jednogłośnie. 
Wyniki głosowania 

ZA: 28, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (28) 

Wiktor Adamek, Beata Błońska, Włodzimierz Chlebosz, Anna Chmielewska, Piotr Chmurzyń-

ski, Andrzej Dulski, Marek Harasny, Sławomir Hryniewicz, Julita Ignatowicz, Andrzej Jamro-

zik, Mariusz Konopka, Antoni Kopeć, Marcin Korytko, Barbara Kosterska, Wojciech Kozak, 

Andrzej Kozdrowicki, Arkadiusz Krzyżanowski, Hieronim Kuryś, Piotr Łysiak, Tomasz Ma-

liga, Tomasz Ostaszewski, Edyta Ostrowska, Ryszard Pacholik, Roman Potocki, Agata Roman, 

Andrzej Szawan, Grzegorz Waksmundzki, Wiesław Zając 
NIEOBECNI (1) 

Maria Wilk 

 

Decyzją Przewodniczącego punkt 8 i 9 omówiono łącznie.  

 

Punkt 8. Uchwała w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wro-

cławskiego (na lata 2025– 2039). 
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Punkt 9. Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wrocławskiego na rok 2025. 

 

Przewodniczący przypomniał, że projekty uchwał: w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Wrocławskiego oraz w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Wrocławskiego na rok 2025 zostały przekazane Radzie Powiatu Wrocławskiego przez Zarząd 

Powiatu w dniu 15 listopada 2024 r. i zostały zamieszczone w systemie eSesja w zakładce 

INFORMATOR.    

Do obu projektów Uchwał Zarząd Powiatu Wrocławskiego w dniu 10 grudnia br. złożył 

autopoprawki. Autopoprawki zostały dołączone do materiałów sesyjnych.   
 

Zgodnie z przepisami ustawy o finansach publicznych, projekty uchwał budżetowych 

podlegały zaopiniowaniu przez Regionalną izbę Obrachunkową. 

Do materiałów na dzisiejszą Sesję zostały dołączone trzy Uchwały Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 10 grudnia 2024 r.: 

1. w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Wrocławskiego projekcie 

uchwały budżetowej na rok 2025, 

2. w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w  projekcie 

uchwały budżetowej Powiatu Wrocławskiego na rok 2025, 

3. w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Po-

wiatu Wrocławskiego przedstawionym wraz z projektem uchwały budżetowej na 2025 

rok. 

Opinie te są pozytywne.  

 

Projekty uchwał wraz z autopoprawkami, przy pomocy prezentacji, przedstawiła Pani 

Małgorzata Dreiseitel - Cieślik - Skarbnik Powiatu Wrocławskiego.   

 

Przewodniczący dodał, że zgodnie z trybem prac nad projektem uchwały budżetowej, 

określonym w Uchwale Nr VII/51/11 Rady Powiatu Wrocławskiego z dnia 16 czerwca 2011 r. 

w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Powiatu Wrocławskiego, projekt 

budżetu na 2025 rok został zaopiniowany przez komisje stałe, które przedstawiły pozytywne 

opinie na piśmie (w zakresie swoich kompetencji) i przekazały je Komisji Budżetu i Mienia, 

która sformułowała ostateczną – pozytywną opinię o projekcie budżetu na rok 2025. Opinia ta 

została przekazana w dniu 5 grudnia br. Zarządowi Powiatu Wrocławskiego za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady.   

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Mienia - Pan Mariusz Konopka przedstawił pozytywną 

opinię Komisji na temat przedłożonych projektów uchwał wraz z autopoprawkami Zarządu.  

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

Głos w imieniu Klubu Radnych Koalicja Obywatelska zabrała Pani Radna Edyta Ostrowska - 

Przewodnicząca Klubu, która przedstawiła pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wrocławskiego (na lata 2025-2039). 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie przyjęcie Uchwały. 

Uchwała w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wrocławskiego (na 

lata 2025– 2039) wraz z autopoprawką została podjęta. 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (22) 

Wiktor Adamek, Beata Błońska, Włodzimierz Chlebosz, Anna Chmielewska, Sławomir Hry-

niewicz, Julita Ignatowicz, Andrzej Jamrozik, Mariusz Konopka, Antoni Kopeć, Marcin Ko-

rytko, Barbara Kosterska, Wojciech Kozak, Andrzej Kozdrowicki, Hieronim Kuryś, Tomasz 

Maliga, Tomasz Ostaszewski, Edyta Ostrowska, Ryszard Pacholik, Roman Potocki, Agata Ro-

man, Andrzej Szawan, Grzegorz Waksmundzki 
PRZECIW (1) 

Marek Harasny 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Piotr Chmurzyński, Andrzej Dulski, Arkadiusz Krzyżanowski, Piotr Łysiak, Wiesław Zając 

NIEOBECNI (1) 

Maria Wilk 

 

W dyskusji nad punktem 9 porządku obrad głos zabrał Pan Radny Piotr Chmurzyński. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie przyjęcie Uchwały. 

Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wrocławskiego na rok 2025 wraz z autopo-

prawką została podjęta. 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (22) 

Wiktor Adamek, Beata Błońska, Włodzimierz Chlebosz, Anna Chmielewska, Sławomir Hry-

niewicz, Julita Ignatowicz, Andrzej Jamrozik, Mariusz Konopka, Antoni Kopeć, Marcin Ko-

rytko, Barbara Kosterska, Wojciech Kozak, Andrzej Kozdrowicki, Hieronim Kuryś, Tomasz 

Maliga, Tomasz Ostaszewski, Edyta Ostrowska, Ryszard Pacholik, Roman Potocki, Agata Ro-

man, Andrzej Szawan, Grzegorz Waksmundzki 

PRZECIW (1) 

Marek Harasny 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Piotr Chmurzyński, Andrzej Dulski, Arkadiusz Krzyżanowski, Piotr Łysiak, Wiesław Zając 

NIEOBECNI (1) 

Maria Wilk 

 

Po uchwaleniu przez Radę Powiatu budżetu Powiatu Wrocławskiego na rok 2025, głos zabrał 

Pan Starosta Włodzimierz Chlebosz, który wraz z Przewodniczącym Rady przekazał podzię-

kowania i kwiaty na ręce Pani Skarbnik.   

 

Punkt 10. Uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłat na rok 2025 za usunięcie i prze-

chowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku 

odstąpienia od usunięcia pojazdu. 

 

O przedstawienie projektu uchwały został poproszony Pan Wicestarosta Powiatu 

Wrocławskiego Marcin Korytko. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Mienia - Pan Mariusz Konopka przedstawił pozytywną 

opinię Komisji na temat przedłożonego projektu uchwały. 
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W imieniu Przewodniczącej Komisji Transportu, Dróg i Komunikacji – Pani Maria Wilk, 

pozytywną opinię Komisji na temat przedłożonego projektu uchwały przedstawił 

Przewodniczący Rady Pan A. Jamrozik.  

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrali: 

- Pan Radny Tomasz Maliga, 

- Pan Wicestarosta Marcin Korytko. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie przyjęcie Uchwały. 

Uchwała w sprawie ustalenia wysokości opłat na rok 2025 za usunięcie i przechowywanie 

pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w przypadku odstąpienia od 

usunięcia pojazdu została podjęta jednogłośnie.  

Wyniki głosowania 

ZA: 28, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (28) 

Wiktor Adamek, Beata Błońska, Włodzimierz Chlebosz, Anna Chmielewska, Piotr 

Chmurzyński, Andrzej Dulski, Marek Harasny, Sławomir Hryniewicz, Julita Ignatowicz, 

Andrzej Jamrozik, Mariusz Konopka, Antoni Kopeć, Marcin Korytko, Barbara Kosterska, 

Wojciech Kozak, Andrzej Kozdrowicki, Arkadiusz Krzyżanowski, Hieronim Kuryś, Piotr 

Łysiak, Tomasz Maliga, Tomasz Ostaszewski, Edyta Ostrowska, Ryszard Pacholik, Roman 

Potocki, Agata Roman, Andrzej Szawan, Grzegorz Waksmundzki, Wiesław Zając 

NIEOBECNI (1) 

Maria Wilk 

 

Punkt 11.Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Powiatem Wrocławskim 

a Powiatem Średzkim w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 
 

Projekt uchwały omówił Wicestarosta Powiatu Wrocławskiego - Pan Marcin Korytko. 

 

W imieniu Przewodniczącej Komisji Transportu, Dróg i Komunikacji – Pani Maria Wilk, 

pozytywną opinię Komisji na temat przedłożonego projektu uchwały przedstawił 

Przewodniczący Rady Pan A. Jamrozik.  

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Głos w dyskusji zabrał Pan Radny Piotr Chmurzyński. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie przyjęcie Uchwały. 

Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Powiatem Wrocławskim a Powiatem 

Średzkim w zakresie publicznego transportu zbiorowego została podjęta jednogłośnie.  
Wyniki głosowania 

ZA: 28, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (28) 

Wiktor Adamek, Beata Błońska, Włodzimierz Chlebosz, Anna Chmielewska, Piotr 

Chmurzyński, Andrzej Dulski, Marek Harasny, Sławomir Hryniewicz, Julita Ignatowicz, 

Andrzej Jamrozik, Mariusz Konopka, Antoni Kopeć, Marcin Korytko, Barbara Kosterska, 

Wojciech Kozak, Andrzej Kozdrowicki, Arkadiusz Krzyżanowski, Hieronim Kuryś, Piotr 
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Łysiak, Tomasz Maliga, Tomasz Ostaszewski, Edyta Ostrowska, Ryszard Pacholik, Roman 

Potocki, Agata Roman, Andrzej Szawan, Grzegorz Waksmundzki, Wiesław Zając 

NIEOBECNI (1) 

Maria Wilk 
 

Punkt 12. Uchwała w sprawie przyjęcia "Powiatowego Programu Zapobiegania Przestęp-

czości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli Powiatu Wrocławskiego 

na lata 2025 - 2029". 
 

Projekt uchwały przedstawił Pan Starosta Włodzimierz Chlebosz. 

 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa Obywateli – Pani Barbara Kosterska przedstawiła 

pozytywną opinię Komisji na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie Uchwały. 

Uchwała w sprawie przyjęcia "Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz 

Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli Powiatu Wrocławskiego na lata 2025 - 

2029" została podjęta. 

Wyniki głosowania 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Wiktor Adamek, Beata Błońska, Włodzimierz Chlebosz, Anna Chmielewska, Piotr 

Chmurzyński, Andrzej Dulski, Sławomir Hryniewicz, Julita Ignatowicz, Andrzej Jamrozik, 

Mariusz Konopka, Antoni Kopeć, Marcin Korytko, Barbara Kosterska, Wojciech Kozak, 

Andrzej Kozdrowicki, Hieronim Kuryś, Tomasz Maliga, Tomasz Ostaszewski, Edyta 

Ostrowska, Ryszard Pacholik, Roman Potocki, Agata Roman, Grzegorz Waksmundzki, 

Wiesław Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Marek Harasny, Arkadiusz Krzyżanowski, Piotr Łysiak 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Szawan 

NIEOBECNI (1) 

Maria Wilk 

 

Punkt 13. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przekazania Wójtowi Gminy Długo-

łęka zadania zarządzania odcinkami publicznych dróg powiatowych nr 1918D i 1920D 

(m. Kiełczów) oraz drogi powiatowej - dawnej drogi wojewódzkiej nr 440 (m. Borowa) w 

zakresie pełnienia funkcji inwestora. 
 

Projekt uchwały omówił Pan Marcin Korytko - Wicestarosta Powiatu Wrocławskiego. 

 

W imieniu Przewodniczącej Komisji Transportu, Dróg i Komunikacji – Pani Maria Wilk, 

pozytywną opinię Komisji na temat przedłożonego projektu uchwały przedstawił 

Przewodniczący Rady Pan A. Jamrozik.  

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 
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Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie Uchwały. 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przekazania Wójtowi Gminy Długołęka zadania za-

rządzania odcinkami publicznych dróg powiatowych nr 1918D i 1920D (m. Kiełczów) oraz 

drogi powiatowej - dawnej drogi wojewódzkiej nr 440 (m. Borowa) w zakresie pełnienia funk-

cji inwestora została podjęta jednogłośnie. 

Wyniki głosowania 
ZA: 28, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (28) 

Wiktor Adamek, Beata Błońska, Włodzimierz Chlebosz, Anna Chmielewska, Piotr Chmurzyń-

ski, Andrzej Dulski, Marek Harasny, Sławomir Hryniewicz, Julita Ignatowicz, Andrzej Jamro-

zik, Mariusz Konopka, Antoni Kopeć, Marcin Korytko, Barbara Kosterska, Wojciech Kozak, 

Andrzej Kozdrowicki, Arkadiusz Krzyżanowski, Hieronim Kuryś, Piotr Łysiak, Tomasz Ma-

liga, Tomasz Ostaszewski, Edyta Ostrowska, Ryszard Pacholik, Roman Potocki, Agata Roman, 

Andrzej Szawan, Grzegorz Waksmundzki, Wiesław Zając 

NIEOBECNI (1) 

Maria Wilk 

 

Punkt 14. Uchwała zmieniająca uchwałę Nr XXXVI/425/24 Rady Powiatu Wrocławskiego 

z dnia 27 marca 2024 r. określającą zadania i wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych dla Powiatu Wrocławskiego na 

realizację zadań w ramach rehabilitacji zawodowej i społecznej w roku 2024. 
 

Projekt uchwały zreferował Pan Hieronim Kuryś – Urzędujący Członek Zarządu Powiatu 

Wrocławskiego.  

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu oraz Zdrowia i Pomocy Społecznej – Pani 

Agata Roman przedstawiła pozytywną opinię Komisji na temat przedłożonego projektu 

uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Mienia - Pan Mariusz Konopka przedstawił pozytywną 

opinię Komisji na temat przedłożonego projektu uchwały. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie Uchwały. 

Uchwała zmieniająca uchwałę Nr XXXVI/425/24 Rady Powiatu Wrocławskiego z dnia 27 

marca 2024 r. określającą zadania i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych dla Powiatu Wrocławskiego na realizację zadań w 

ramach rehabilitacji zawodowej i społecznej w roku 2024 została podjęta jednogłośnie. 

Wyniki głosowania 
ZA: 28, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (28) 

Wiktor Adamek, Beata Błońska, Włodzimierz Chlebosz, Anna Chmielewska, Piotr 

Chmurzyński, Andrzej Dulski, Marek Harasny, Sławomir Hryniewicz, Julita Ignatowicz, 

Andrzej Jamrozik, Mariusz Konopka, Antoni Kopeć, Marcin Korytko, Barbara Kosterska, 

Wojciech Kozak, Andrzej Kozdrowicki, Arkadiusz Krzyżanowski, Hieronim Kuryś, Piotr 

Łysiak, Tomasz Maliga, Tomasz Ostaszewski, Edyta Ostrowska, Ryszard Pacholik, Roman 

Potocki, Agata Roman, Andrzej Szawan, Grzegorz Waksmundzki, Wiesław Zając 
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NIEOBECNI (1) 

Maria Wilk 

 

Punkt 15. Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Wrocławskiego na rok 2025. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisja Rewizyjna przedłożyła Radzie plan pracy na 

2025 rok, obejmujący również plan kontroli. Plan został zamieszczony w systemie eSesja. 

 

W sprawie przedłożonego planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok głos zabrała Pani Radna 

Edyta Ostrowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej.  

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie Uchwały. 

Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Wrocławskiego 

na rok 2025 została podjęta. 

Wyniki głosowania 
ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (27) 

Wiktor Adamek, Beata Błońska, Włodzimierz Chlebosz, Anna Chmielewska, Piotr Chmurzyń-

ski, Andrzej Dulski, Marek Harasny, Sławomir Hryniewicz, Julita Ignatowicz, Andrzej Jamro-

zik, Mariusz Konopka, Antoni Kopeć, Marcin Korytko, Wojciech Kozak, Andrzej Kozdro-

wicki, Arkadiusz Krzyżanowski, Hieronim Kuryś, Piotr Łysiak, Tomasz Maliga, Tomasz Osta-

szewski, Edyta Ostrowska, Ryszard Pacholik, Roman Potocki, Agata Roman, Andrzej Szawan, 

Grzegorz Waksmundzki, Wiesław Zając 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Kosterska 

NIEOBECNI (1) 

Maria Wilk 

 

Punkt 16. Uchwała w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu Wro-

cławskiego na rok 2025. 
 

Przewodniczący poinformował, że plany pracy siedmiu Komisji stałych Rady Powiatu 

Wrocławskiego zostały przedłożone Radnym w materiałach sesyjnych jako załączniki do 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji stałych Rady Powiatu 

Wrocławskiego na rok 2025. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie Uchwały. 

Uchwała w sprawie przyjęcia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu Wrocławskiego na 

rok 2025 została podjęta jednogłośnie. 
Wyniki głosowania 

ZA: 28, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (28) 

Wiktor Adamek, Beata Błońska, Włodzimierz Chlebosz, Anna Chmielewska, Piotr 
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Chmurzyński, Andrzej Dulski, Marek Harasny, Sławomir Hryniewicz, Julita Ignatowicz, 

Andrzej Jamrozik, Mariusz Konopka, Antoni Kopeć, Marcin Korytko, Barbara Kosterska, 

Wojciech Kozak, Andrzej Kozdrowicki, Arkadiusz Krzyżanowski, Hieronim Kuryś, Piotr 

Łysiak, Tomasz Maliga, Tomasz Ostaszewski, Edyta Ostrowska, Ryszard Pacholik, Roman 

Potocki, Agata Roman, Andrzej Szawan, Grzegorz Waksmundzki, Wiesław Zając 

NIEOBECNI (1) 

Maria Wilk 

 

Punkt 17. Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Wrocławskiego na rok 

2025. 

 

Przewodniczący poinformował, że stosownie do przepisu § 5 ust. 3 Statutu Powiatu 

Wrocławskiego, „rada działa zgodnie z uchwalonym planem pracy”. Przedstawiony Radnym 

w dniu dzisiejszym projekt planu pracy Rady na 2025 rok uwzględnia tematy, które stosownie 

do zapisów ustaw, powinny być rozpatrzone w każdym roku kalendarzowym, jak również 

tematy mające istotne znaczenie dla Powiatu Wrocławskiego w nadchodzącym roku. 

Na podstawie przepisu § 16 ust. 1 pkt 2 Statutu Powiatu Wrocławskiego, z inicjatywą podjęcia 

przedstawionej Uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Wrocławskiego na rok 

2025 występuje Przewodniczący Rady Powiatu Wrocławskiego. 
W dniu 10 grudnia br. wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej Sesji projekt Uchwały został 

przekazany przez Przewodniczącego do zaopiniowania przez Kluby Radnych Powiatu 

Wrocławskiego, stosownie do przepisu § 16 ust. 6 Statutu Powiatu Wrocławskiego. 

 

Przewodniczący poprosił przedstawicieli Klubów o przedstawienie opinii nt. przedłożonego 

projektu Uchwały. 

 

Pozytywną opinię w imieniu Klubu Radnych „Koalicja Obywatelska” przedstawiła Pani Radna 

Edyta Ostrowska – Przewodnicząca Klubu. 
 

Przewodnicząca Klubu Radnych „Trzecia Droga” – Pani Radna Barbara Kosterska poinformo-

wała, że opinia Klubu jest pozytywna.  
 

W imieniu Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” pozytywną opinię przedstawił Przewod-

niczący Klubu – Pan Radny Andrzej Dulski. 

 

Pozytywną opinię w imieniu Klubu Radnych „Inicjatywa Samorządowa Powiatu Wrocław-

skiego” przedstawił Pan Radny Roman Potocki – Przewodniczący Klubu. 

 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie Uchwały. 

Uchwała w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu Wrocławskiego na rok 2025 została 

podjęta jednogłośnie. 

Wyniki głosowania 
ZA: 28, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (28) 

Wiktor Adamek, Beata Błońska, Włodzimierz Chlebosz, Anna Chmielewska, Piotr 

Chmurzyński, Andrzej Dulski, Marek Harasny, Sławomir Hryniewicz, Julita Ignatowicz, 

Andrzej Jamrozik, Mariusz Konopka, Antoni Kopeć, Marcin Korytko, Barbara Kosterska, 
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Wojciech Kozak, Andrzej Kozdrowicki, Arkadiusz Krzyżanowski, Hieronim Kuryś, Piotr 

Łysiak, Tomasz Maliga, Tomasz Ostaszewski, Edyta Ostrowska, Ryszard Pacholik, Roman 

Potocki, Agata Roman, Andrzej Szawan, Grzegorz Waksmundzki, Wiesław Zając 

NIEOBECNI (1) 

Maria Wilk 

 

Punkt 18. Interpelacje i zapytania Radnych. 
 

Przewodniczący poinformował, że w dniu 19 listopada br. za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady, zostały przekazane dwa zapytania Radnego Romana Potockiego do 

Starosty Powiatu Wrocławskiego. Odpowiedzi zostały udzielone w wymaganym terminie. 

Zapytania wraz z odpowiedziami zostały opublikowane na stronie BIP Powiatu Wrocławskiego 

i na tablicy informacyjnej w siedzibie Starostwa Powiatowego we Wrocławiu. 

 

Głos zabrał Pan Radny Andrzej Dulski, który złożył na ręce Przewodniczącego Rady pisemne 

zapytanie w sprawie wykazu dróg, mostów, nieruchomości i innych obiektów uszkodzonych 

i zniszczonych w wyniku powodzi.  

 

Kolejno głos zabrał Pan Radny Roman Potocki, który zapytał Przewodniczącego Rady o 

ostateczną kwotę przyznanych stypendiów.  

 

Wyjaśnień udzieliła Pani Agnieszka Kosztyło – Pałys, która poinformowała, że łączna kwota 

przeznaczona na 40 stypendiów Rady Powiatu dla szczególnie uzdolnionych uczniów szkół dla 

młodzieży wyniesie 160 tys. zł., nie 1 mln 600 tys. zł.  

 

Przewodniczący Rady we własnym imieniu przeprosił za błędną informację dotyczącą 

wysokości kwoty przeznaczonej na stypendia.  

 

Następnie głos zabrał Pan Radny Sławomir Hryniewicz, który przedstawił zapytanie w sprawie 

inwestycji drogowych rozpoczętych w ubiegłej kadencji Rady Powiatu Wrocławskiego. Drugie 

zapytanie Radnego dotyczyło zmian regulaminu organizacyjnego i zmian kadrowych w 

Starostwie Powiatowym we Wrocławiu. Radny zobowiązał się do złożenia zapytań na piśmie 

w Biurze Rady Powiatu.  

 

Pan Radny Antoni Kopeć zapytał o spotkanie w Ministerstwie Infrastruktury, które nie zostało 

ujęte w dzisiejszym sprawozdaniu Pana Starosty. 

 

Przewodniczący przypomniał, że w myśl art. 21 ust. 12 ustawy o samorządzie powiatowym, 

interpelacje i zapytania składane są na piśmie do Starosty za pośrednictwem Przewodniczącego 

Rady. 

 

Pan Radny Wiesław Zając odniósł się do swojego ostatniego zapytania w sprawie budowy drogi 

powiatowej w Łozinie, tzw. obwodnicy Łozina-Bierzyce i do udzielonej odpowiedzi. Radny 

dopytał o podpisanie porozumienia w przedstawionej sprawie.  

 

Ponownie głos zabrał Pan Radny Roman Potocki, który odniósł się do wydatków i  patronatów 

udzielonych przez Pana Starostę w ostatnim czasie oraz do wydatków przeznaczonych na m. 

Smolec, Stowarzyszenie „Krzyś” i judoków. Pan Radny nawiązał również do koncertów kolęd 

organizowanych przez Powiat Wrocławski. 
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Nie zgłoszono więcej interpelacji ani zapytań Radnych. 

 

Punkt 19. Wnioski i oświadczenia. 

 

Głos w bieżącym punkcie zabrał Pan Radny Sławomir Hryniewicz, który przedstawił 

oświadczenie dotyczące Powiatowej Rady Biznesu Powiatu Wrocławskiego. Po wygłoszeniu 

oświadczenia, Pan Radny złożył rezygnację z przewodniczenia Radzie Biznesu Powiatu 

Wrocławskiego oraz z uczestnictwa w niej.   

 

Następnie głos zabrał Pan Radny Grzegorz Waksmundzki, który poprosił o udzielenia wsparcia 

dla rodziny z Sobótki, która zbiera środki na zagraniczne leczenie sześciomiesięcznego syna. 

Radny zachęcił do udziału w zorganizowanym przez siebie charytatywnym turnieju piłki 

nożnej. Przy okazji Pan Radny przekazał życzenia z okazji zbliżających się Świąt Bożego 

Narodzenia.  

 

Kolejno Pan Starosta Włodzimierz Chlebosz w swoim wystąpieniu odniósł się do wypowiedzi 

Pana Radnego Romana Potockiego, informując mi.in., że środki finansowe, o których 

wspomniał Radny przeznaczone zostały na Galę stypendiów sportowych, dla 80 młodych 

mieszkańców z terenu Powiatu Wrocławskiego.  

 

Na zakończenie Pan Przewodniczący odniósł się raz jeszcze do kwoty 160 tys. zł  

przeznaczonej na stypendia Rady Powiatu Wrocławskiego, zaznaczając przy tym, że jest to 

najwyższa w historii kwota przeznaczona na ten cel.  

Pan Przewodniczący wszystkim zgromadzonym na Sesji, oglądającym obrady online, a także  

Radnym złożył serdeczne życzenia z okazji Świąt Bożego Narodzenia.  

 

Punkt 20. Zamknięcie VII Sesji Rady Powiatu Wrocławskiego.   
 

Wobec wyczerpania porządku obrad, o godz. 12.05, Przewodniczący Rady zamknął VII Sesję 

Rady Powiatu Wrocławskiego. 

 

 

 

Obradom przewodniczył 

i  zatwierdził protokół: 

Przewodniczący 

Rady Powiatu Wrocławskiego 

 

Andrzej Jamrozik 

 
 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności. 

 

 

 

Sporządziła: 

Iwona Oślizło 
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Na podstawie § 22 ust. 1 Statutu Powiatu Wrocławskiego (Dziennik Urzędowy Województwa 

Dolnośląskiego z 2024 r. poz. 2595 ), protokół stanowi urzędowe potwierdzenie przebiegu sesji, 

utrwalonej w formie elektronicznej.  

Nagranie z VII Sesji Rady w dn. 20 grudnia 2024 r. wraz z napisami znajduje się pod linkiem: 
https://powiatwroclawski.esesja.pl/transmisja/61950/viiasesjaaradyapowiatuawroc%C5%82awskiego

aviiakadencjiawadniua20agrudniaa2024ar.htmoraz na stronie internetowej: 

www.powiatwroclawski.pl w zakładce: POWIAT/Rada Powiatu 


